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Dr. BALÁZSY ERZSÉBET (alpolgármester) nagy tisztelettel köszöntött mindenkit, a 

határozatképesség megállapítása után javaslatot tett a 3 napirend megtárgyalására. A Képviselő-

testület egyhangúlag – 6 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül – a napirendet 

elfogadta. 

 

Mivel a napirendi pontokkal kapcsolatosan kérdés, hozzászólás nem volt, azt szavazásra bocsátotta 

és megállapította, hogy a Képviselő-testület –6 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül 

– a következő határozatot hozta: 

 
                               Vásárosnamény Város önkormányzata Képviselő-testületének 

93/2019. (V.31.) önkormányzati határozata 
 

Vásárosnamény Képviselő-testülete 2019. május 31. napján tartott ülése napirendi pontjainak 
elfogadásáról   

 

A Képviselő testület:  
 

A 2019. május 31. napján tartott ülés napirendjét 3 napirendi ponttal elfogadja. 
 

A határozatot kapják: 

1) Polgármester, Jegyző, Aljegyző (helyben) 

2) KÖH belső szervezeti egységeinek vezetői (helyben). 

 

-------------------------------- 



 

Tárgy (1. tsp) Előterjesztés Vásárosnamény Város Településszerkezeti Tervének és 

Leírásának, valamint Vásárosnamény Város Szabályozási Tervének és Helyi Építési 

Szabályzatának módosítására. 

 

Előadó:   Polgármester 

 

NAGY MIKLÓS (Városfejlesztési és Üzemeltetési Bizottság elnöke) a bizottság 3 igen szavazattal  

a határozat, illetve a rendelet elfogadását támogatta. 

 

Dr. BALÁZSY ERZSÉBET (alpolgármester) hozzászólásában elmondta, hogy ezt a testület már 

egy alkalommal tárgyalt, ez az M34 gyorsforgalmi út Vásárosnamény-Záhony közötti szakaszának 

kiépítésével összefüggésben a kapcsolódó útépítési tervek beillesztése a településrendezési tervbe a 

tervező számára nem elfogadható,  így módosításra kerülne sor. 

 

Dr. DEÁK FERENC (jegyző) elmondta, hogy korábban valóban volt egy Képviselő-testületi 

határozat amely kvázi nemet mondott erre a kérésre.  

Főépítész úrék ezt nyomatékosan kérték, hogy amennyiben erre lehetőség van, képviselő-testület 

mégis fogadja már el ezt a módosítási javaslatot annak érdekében, hogy az M34 gyorsforgalmi út 

előkészületi munkálatai, illetve az ehhez kapcsolódóan a kivitelezési munkálatok is mielőbb 

megkezdődhessenek. Végül is újra átnéztük, megtárgyaltuk. Úgy gondolom, hogy elfogadásra 

javasolható mindenképpen.  

 

 

 

ADORJÁN BÉLA (képviselő)  elmondta, hogy a bizottsági ülésen megfigyelőként vettem részt. 

Ebből kiderült, hogy képviselőtársam is érintett az ügyben. Az egyik kérdésem az úgy ..., hogy van 

e bejelentési kötelezettsége – ezt jegyző úrtól kérdezem.  

 

A másik kérdésem az az, említetted Miklós, hogy részedről ennek olyan nagy akadálya nincs, a te 

telkedet nem aprózza el olyan mértékben, de viszont nem tudok semmit a többi tulajdonosról. Ők 

ezt hogyan élik meg? Főleg azért érdekel, mert az árapasztó tározók építéséből nyert tapasztalatok 

alapján azért jelentősen volt olyan gazda, akit igencsak megcsonkított egy ilyen intézkedés. 

Történetesen középen kettévágta a földjét, amiből lett a ... ezen az oldalon is egy darab földje, meg 

azon az oldalán is egy darab földje. Nem tudom, hogy ez a jelen esetben hogyan fog alakulni, illetve 

nem ismerem azoknak a véleményét, akiket érint ez a kérdés.  

 

KOKAS TAMÁS (Városfejlesztési csoport ügyintézője) elmondta, hogy a módosítás kapcsán  

egyeztetések voltak, ahova meg lettek hívva a terület tulajdonosai. Az érintett felek részéről egy 

tulajdonos mondta ki, hogy számára nem megfelelő az, hogy ha a 3000 m
2
 elfogadásra kerül. Neki 

egy viszonylag 2000 m
2
-es területe van. A többi érintett beleegyezett abba, hogy a 3000 m

2
 ... 

elfogadásra kerüljön. 

Elmondta továbbá, hogy tudnunk kell, hogy ez nemzetgazdaságilag kiemelt beruházás. 

 

 

 

 

 



ADORJÁN BÉLA (képviselő)  értem én mit mondasz. Nem minden szelete tetszik, sőt hogy úgy 

mondjam, nem tetszik. De azt is tudom, hogy ezt nem magadtól mondod, elmondod amit tudsz. 

Ugyanakkor én azt gondolom, hogy ha már ilyen Nemzetgazdaságilag kiemelt – és ezzel 

egyetértek, hogy fontos tényezőről van szó, és a költségvetés is ilyen, a költségvetés is ezt tükrözi, 

én nem hiszem, hogy egyetlen állampolgárnak is kárát kéne látni egy ilyen beruházásnak. Tehát azt 

hiszem, hogy ebből a költségvetésből lehetne rendezni ezt a kérdést, bármilyen saját állampolgár 

kára nélkül. Ennyi a hozzászólásom. 

 

KOKAS TAMÁS (Városfejlesztési csoport ügyintézője) válaszában elmondta, hogy ez a 

kisajátítási eljárás keretében fog kártalanításra kerülni a tulajdonosok részére. Az állam meg fog 

ajánlani egy viszonylag, valamivel magasabb árat, mint a piaci ár. Ha ezt az érintett tulajdonos nem 

fogadja el, akkor kezdeményezheti bíróságon a kisajátítási eljárást. 

 

Dr. BALÁZSY ERZSÉBET (alpolgármester) Köszönjük szépen. Emlékszem én annak idején 

feltettem a kérdést Tamásnak, hogy ez most kinek jó és kinek nem. Most teljesen érthető képviselő 

úrnak ez az észrevétele, hogy semmiképpen ne érje a földtulajdonosokat kár. Erre kell törekedni, 

nyilvánvaló.  

 

 

JÜTTNER CSABA (képviselő) továbbra is tartom a korábbi döntésemet, nem fogom ezt 

támogatni. Azt gondolom, hogy város képviselőinek a helyi tulajdonosok érdekeit kell szem előtt 

tartani. Én nem látom annak veszélyét, hogy a beruházás csúszna, még tervezési fázisban van. Az, 

amit képviselő úr mond, teljesen igaz, annyi következménye lehet, hogy az állam részéről akkor, 

amikor az autópályához szükséges területeket meg fogják vásárolni, akkor valamivel többe fog 

nekik kerülni, legalább egyszer járjon jól az itteni tulajdonos. A múltkori testületi döntést ha jól 

emlékszem egyhangúlag  hoztuk, most hirtelen úgy látom, hogy tudunk érdeket sorakoztatni fel az 

ellenkező döntésre is. Engem nem győztek meg ezek az érvek, én továbbra is azt fogom támogatni, 

hogy maradjunk meg a korábbi testületi döntésnél. 

 

Dr. BALÁZSY ERZSÉBET (alpolgármester) ő azt gondolja, hogy a többségi érdek viszont azt 

kívánja, hogy egy ekkora beruházás ne hiúsuljon meg ilyen okokból. Én éppen azt remélem 

mindezek mellett, hogy akiket ez érint, azok kellőképp megkapják a kárpótlásukat, ahogy Adorján 

képviselő úr is mondta, tehát kár reméljük, hogy nem éri őket.  

 

NAGY MIKLÓS (Városfejlesztési és Üzemeltetési Bizottság tagja)  elmondta, hogy kár 

mindenképpen éri őket, ér bennünket – inkább így mondom. Arra fel kell készülni a kedves 

földművelőknek, hogy a területét amikor az autópálya másik oldalára került, onnantól kezdve a 

megközelítése nem lesz egyszerű. Úgy gondolom, hogy ezt pénzben nem tudom hogy fogják 

megoldani a kártalanítását. Úgyhogy mindenképpen a rövidet fogjuk húzni, ezt én már érzem előre, 

de nem tudunk mit tenni. De az, akit kettévág és a birtokának egy része az autópálya túloldalán lesz 

és 3-4-5 km-ket is kellesz kerülni, sőt lesz olyan, akinek még többet kell kerülni, hogy elérje a 

területét .... kárpótolni, de ez egy másik ....  

 

 

Dr. DEÁK FERENC (jegyző)  hozzászólásában elmondta, hogy persze egy beruházást nem lehet 

úgy megvalósítani, hogy valakinek az ingatlanát ne érintse. Én olyan autópálya építést még nem 

láttam, hogy ingatlanokat ne érintett volna. Ez egy kikerülhetetlen és olyan probléma, amit 

egyébként így nem tudunk megoldani. Szükség van rá, ha azt mondjuk, hogy szükség van 

autópályákra, szükség van utakra, akkor ezeket a lépéseket meg kell tenni.  

 

 

 



ADORJÁN BÉLA (képviselő)  csak hozzáfűzné, hogy ez gyorsforgalmi út. Az autópályáról most 

nem tudunk beszélni. Sőt amennyire én ismerem a megyei területfejlesztési tervet, területrendezési 

tervet, ennek a gyorsforgalmi útnak a tervezett átadási ideje 2029 környékére várható. Ezt láttam 

legutóbb a Közútkezelőnek legutóbb előkerült beszámolójából. Még egyszer azt mondom, hogy van 

e lehetőség, hogy ezt megoldjuk, úgy hogy senki ne sérüljön, csak ehhez határozott kiállásra van 

szükség.  

 

NAGY MIKLÓS (Városfejlesztési és Üzemeltetési Bizottság tagja)  egy dolog van. Rosszul tudod 

Béla. Gyorsforgalmi út Kisvarsánytól lesz, addig autópálya lesz. Úgyhogy Vásárosnaményt 

autópálya érinti. Itt igazán kristálytiszta, a tervrajzon egyértelműen rajta van, hogy Kisvarsány, kb. 

Vásárosnamény határától kb. 1,5 km-re, onnan indul a gyorsforgalmi, addig viszont autópálya. És 

akkor az az autópálya. Vásárosnamény és a vásárosnaményi földterületeket autópálya érinti.  

 

 

Dr. BALÁZSY ERZSÉBET (alpolgármester) Mivel a napirendi pontokkal kapcsolatosan kérdés, 

hozzászólás nem volt, azt szavazásra bocsátotta és megállapította, hogy a Képviselő-testület – 4 

igen szavazattal, 2 nem szavazat mellett – a következő határozatot hozta: 

 

Vásárosnamény Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

94/2019. (V.31.)  önkormányzati határozata 

 

Vásárosnamény Város Településszerkezeti Tervének és Leírásának módosításáról 

 
A Képviselő-testület: 

 

Az előterjesztést megtárgyalta és az épített környezet alakításáról és védelméről szóló 1997. 

LXXVIII. tv. 6.§ (1) bekezdése és 9/B. § (2) bekezdés a.) pontja alapján, valamint Magyarország 

helyi önkormányzatairól szóló 2011. évi CLXXXIX. törvény 13. § 1. pontjában meghatározott 

feladatkörében eljárva  

 

 

1) Egyetért azzal, hogy a Településszerkezeti Terv és Leírása azon része helyébe, ahol az M34 

gyorsforgalmi út Vásárosnamény-Záhony közötti szakasza található, a T-2.1M/2019. és T-

2.2M/2019. számú Vásárosnamény Város Külterületi Szabályozási Terv módosítás 

(fedvényterv) M34 gyorsforgalmi út beillesztése lép. 

 

2)   Az 1) pontban foglaltakra tekintettel Vásárosnamény Város Településszerkezeti Tervét 

és Leírását 2019. június 1. napjával az 1. sz. melléklet szerint (rajzszám: T-2.1M/2019. és 

T-2.2M/2019., Vásárosnamény Város Külterületi Szabályozási Terv módosítás 

(fedvényterv) M34 gyorsforgalmi út beillesztése) módosítja.  

 

 

A határozatot kapják: 

1) Polgármester (helyben),  

2) Jegyző, Aljegyző (helyben), 

3) Önkormányzati Osztály vezetője (helyben), 

4) Városfejlesztési és Üzemeletetési Csoport (helyben), 

5) Pénzügyi és Gazdálkodási Osztály vezetője (helyben), 

6) Állami Főépítész. 

 

 

 



 

 

 

 

 

 

Dr. BALÁZSY ERZSÉBET (alpolgármester) Mivel a napirendi pontokkal kapcsolatosan kérdés, 

hozzászólás nem volt, azt szavazásra bocsátotta és megállapította, hogy a Képviselő-testület – 4 

igen szavazattal, 2 nem szavazat mellett – a rendeletet nem fogadta el. 

 

 

-------------------------------- 

 

Tárgy (2. tsp) Előterjesztés a VP6-7.2.1-7.4.1.2-16 kódszámú pályázat megvalósítására hozott 4/2019. 

(I.23.) önkormányzati határozat módosítására. 

Előadó: Polgármester 

 

SZALAINÉ BÍRÓ KATALIN (Pénzügyi Bizottság elnöke) a bizottság 4 igen szavazattal a 

határozat „A” változatának elfogadását támogatta. 

 

NAGY MIKLÓS (Városfejlesztési és Üzemeltetési Bizottság elnöke) a bizottság 3 igen szavazattal  

a határozat „A” változatának elfogadását támogatta. 

 

 

Dr. BALÁZSY ERZSÉBET (alpolgármester) elmondta, hogy az önkormányzat pályázatot kíván 

benyújtani az ügyfél fogadó tetőszerkezetének javítására és a terasz irodának történő beépítésére. 

Valamint az épület 23 helyiségébe klíma beszerelésére. Ennek a beruházásnak a bruttó összköltsége 

40 millió Ft ebből 30 millió a támogatás és a szükséges saját forrás 10 millió Ft amit az 

önkormányzat a 2019 évi költségvetéséből általános tartalékából vállalna be.  

 

 

Mivel a napirendi pontokkal kapcsolatosan kérdés, hozzászólás nem volt, azt szavazásra bocsátotta 

és megállapította, hogy a Képviselő-testület – 6 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás 

nélkül – a következő határozatot hozta: 

 

 

Vásárosnamény Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

95/2019.(V.31.)  önkormányzati határozata 

 

az önkormányzati feladatellátást szolgáló fejlesztések támogatására vonatkozó 

pályázaton történő  részvételről 

 

 

A Képviselő-testület:  

 

1) Egyetért az önkormányzati feladatellátást szolgáló fejlesztések támogatására vonatkozó 

pályázaton  való részvétellel. 

 

2) A beruházás tervezett költségét az alábbi összegben állapítja meg:      

 



     Összköltség:  40 000 000 Ft 

                        Támogatás:  30 000 000 Ft 

                        Önerő:  10 000 000 Ft 

 

 

3) A támogatási kérelemben foglaltak megvalósításához szükséges 10 000 000 Ft önerőt az 

Önkormányzat 2019. évi költségvetésének általános tartaléka terhére biztosítja. 

 

4) Felkéri a Polgármestert, hogy gondoskodjon a pályázat benyújtásáról. 

 

 

Felelős : Polgármester 

Határidő: azonnal 

 

 

 

A határozatot kapják: 

1) Polgármester                   (helyben),  

2) Jegyző                             (helyben), 

3) Pénzügyi-és Gazdálkodási Osztály Vezetője (helyben), 

4) Városfejlesztési-és Üzemeltetési Csoport Vezetője (helyben) 

 

 

 

-------------------------------- 

 

Tárgy (3. tsp) Előterjesztés határozatlan idejű közalkalmazotti jogviszony közös megegyezéssel 

történő megszüntetésére. 

 

Előadó: Polgármester 

 

CSOBOLYA ATTILA (Jogi, Ügyrendi és Közbiztonsági bizottság elnöke) a bizottság 4 igen 

szavazattal a határozat elfogadását támogatta. 

 

BÍRÓ ÉVA (Szociális, Egészségügyi és Művelődési Bizottság elnöke) a bizottság 3 igen 

szavazattal a határozat elfogadását támogatta. 

 

 

Dr. BALÁZSY ERZSÉBET (alpolgármester) elmondta,hogy  Debreceniné Szabó Éva jelenlegi 

iskola védőnő május 31-e napjával közös megegyezéssel kéri munkaviszonyának megszüntetését 

mert a továbbiakban vezető védőnői feladatokat lát el a járási hivatalban. Elmondta, hogy Évike 

először területi védőnőként majd iskolai védőnőként dolgozott egy nagyon precíz, pontos, nagy 

tudású, megbízható szakember és felkérést kapott a vezetői feladatok ellátására. 

 

 

 

Mivel a napirendi pontokkal kapcsolatosan kérdés, hozzászólás nem volt, azt szavazásra bocsátotta 

és megállapította, hogy a Képviselő-testület – 6 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás 

nélkül – a következő határozatot hozta: 

 



Vásárosnamény Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

96/2019.(V.31.) önkormányzati határozata 
 

határozatlan idejű közalkalmazotti jogviszony közös megegyezéssel történő megszüntetéséről 
 

A Képviselő-testület:  

 

1) Vásárosnamény, Kossuth Lajos út 9. A. sz. alatti telephelyen működő Vásárosnamény I. számú 

iskola-védőnői feladatokat ellátó Debreceniné Szabó Éva védőnő (a továbbiakban: 

közalkalmazott) közalkalmazotti jogviszonyát 2019. május 31. napjával közös 

megegyezéssel - A közalkalmazottak jogállásáról szóló 1992. évi XXXIII. törvény 25. § (2) 

bekezdés a) pontja alapján - megszünteti. 

 

2) Felkéri a Polgármestert, hogy gondoskodjon a közalkalmazott jogviszonyát megszüntető 

okiratok elkészítéséről, aláírásáról és átadásáról, valamint a Magyar Államkincstár 

Szabolcs-Szatmár-Bereg Megyei Igazgatósága részére elektronikus úton történő 

megküldéséről. 

 

            Felelős: Polgármester 

            Határidő: azonnal. 

 

A határozatot kapják: 

1) Polgármester, Jegyző (helyben), 

2) Debreceniné Szabó Éva védőnő (lakóhelyén), 

3) Országos Egészségbiztosítási Pénztár Észak-alföldi Területi Hivatala ártámogatási és 

Finanszírozási Osztály (székhelyén), 

4) Szabolcs-Szatmár-Bereg Megyei Kormányhivatal Vásárosnaményi Járási Hivatal Járási 

Népegészségügyi Osztálya (helyben), 

5) MÁK Szabolcs-Szatmár-Bereg Megyei Igazgatósága (Nyíregyháza, Mártírok tere 8.), 

6) Pénzügyi és Gazdálkodási Osztályvezető (helyben), 

7) Önkormányzati Osztályvezető (helyben). 
 

 

-------------------------------- 

 

 

Dr. BALÁZSY ERZSÉBET (alpolgármester) megköszönte a rendkívüli ülésen való részvételt és 

meghívott mindenkit vasárnap a konfirmációra a református templomba nagytiszteletű úr nevében 

is. Szép napot és jó hétvégét kívánok mindenkinek. 

 

 

 

 

A Képviselő-testület ülése 8
35 

órakor véget ért. 

 

 

 

 

K. m. f. 

 

 

 



 

Dr. Balázsy Erzsébet             Dr. Deák Ferenc 

       alpolgármester                                         jegyző 

 

 

 

 

Jegyzőkönyv hitelesítők: 

 

 

 

Szalainé Bíró Katalin        Bíró Éva 
képviselő                                          képviselő 


